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                                                         J e g y z ő k ö n y v   

                         

                     Készült Táborfalva Nagyközség Önkormányzat Képviselő testületének 

                                               2024.április 30-án tartott üléséről. 

 

 

Jelen vannak: Nagy Andrásné                 polgármester 

                       Birinyi András                  alpolgármester 

                       Bernát István Jánosné 

                       Halupka Miklós                                  

                       Kiss Eszter 

                       Nagy András                        képviselők            

                       Háfra László                        jegyző   

                       Omelkáné Csernai Andrea   óvodaigazgató 

                       Petrányi Tamás                     rendőr alezredes mb. kapitányságvezető 

                       Gutper László                       rendőrőrnagy mb. őrsparancsnok 

                       Kocsis László                       körzeti megbízott 

                       Kapcsos-Ubornyák Rebeka szociális asszisztens 

                                           

                       

Nagy Andrásné polgármester: Köszönti a megjelenteket. Külön köszönti a napirendi pontok 

előadóit. Megállapítja, hogy a Képviselő-testület határozatképes a 6 fő képviselő közül 5 fő 

jelen van. Polyák Csaba képviselő nem jelezte távol maradásának okát, ezáltal a Képviselő-

testület jelenlévő tagjainak száma 6 fő. 

 

Jegyzőkönyv hitelesítőnek Nagy András és Bernát István Jánosné képviselőket javasolja, 

melyet a Képviselő-testület egyhangúan elfogadott.  

 

Ezt követően javaslatot tesz a napirendi pontokra.  

 

A napirendet a Képviselő-testület az alábbiak szerint egyhangúan megszavazta. 

 

    N a p i r e n d: 

              1.) Beszámoló a két ülés között tett fontosabb intézkedésekről 

                 Előadó: Polgármester 

 

          2.) Település közbiztonsági helyzetének értékelése 

                Előadó: Petrányi Tamás mb. kapitányságvezető                        

 

          3.) Beszámoló 2023.évi költségvetés végrehajtásáról 

               Előadó: Polgármester 

 

         4.) 2024.évi költségvetési rendelet módosítása      

               Előadó: Polgármester 
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5.) Beszámoló a 2023.évi gyermekvédelmi feladatok ellátásáról 

     Előadó: Jegyző 

 

6.) Beszámoló a szociális alapellátásról, a Család és Gyermekjóléti   

     Szolgálat 2023. évi működéséről 

     Előadó: Polgármester 

 

7.) Cziffra György Alapfokú Művészeti Iskola pénzügyi támogatás kérelme 

      Előadó: Polgármester 

 

8.) E g y e b e k 

 
 

 

I.Napirendi pont tárgya: Beszámoló a két ülés között tett fontosabb intézkedésekről                                      

                                       (Beszámoló jegyzőkönyvhöz mellékelve) 

 Napirend előadója: Nagy Andrásné polgármester 

 

Nagy Andrásné polgármester: Kéri a képviselőket amennyiben kérdésük, észrevételük van a 

beszámolóval kapcsolatban azt tegyék meg. 

 

Képviselők részéről hozzászólás nem lévén szavazásra teszi fel a két ülés között tett fontosabb 

intézkedésekről szóló beszámoló elfogadását. 

 

 Képviselő-testület 6 igen szavazattal – egyhangúan – az alábbi határozatot hozta: 

 
27/2024.(IV.30.) H a t á r o z a t 

Táborfalva Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete a két ülés között tett 

fontosabb intézkedésekről szóló polgármesteri beszámolót elfogadja.  

 

 

II.Napirendi pont tárgya: Település közbiztonsági helyzetének értékelése 

                                       (Tájékoztató jegyzőkönyvhöz mellékelve) 

 Napirend előadója: Petrányi Tamás mb. kapitányságvezető  

 

Nagy Andrásné polgármester: Köszönti Petrányi Tamás rendőralezredest a dabasi 

rendőrkapitányság   kapitányságvezetőjét, Gutper László rendőrőrnagyot az örkényi rendőrőrs 

őrsparancsnokát, valamit Kocsis Lászlót a település körzeti megbízottját. 

Kérdezi kapitány urat kívánja-e szóban kiegészíteni a beszámolót? 

 

Petrányi Tamás kapitányságvezető: Pár szóban szeretné kiegészíteni a beszámolót. 

Bűncselekmények esetében az előző évhez képest nagy számszaki eltérés nem tapasztalható. 

Összeségében a településen rend van. A baleseti adatokban az anyagikárnál mutatkozik egy 

nagyobb emelkedés. 
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Ennyivel szerette volna kiegészíteni a beszámolót, kérdésekre szívesen válaszol. Köszöni az 

önkormányzat eddigi anyagi támogatását. 

 

Nagy Andrásné polgármester: A településen jelenleg a jó utak okoznak közlekedés 

szempontjából problémát. A közlekedési osztállyal már februárban egyeztetéseket folytatott 

ezzel kapcsolatban, a Tarcsay úton egy pontot a Kossuth Lajos utcában pedig két pontot 

jelöltek ki mérés ügyben. Majd ezt követően a kapitányságvezetőt megkéri, hogy bővebb 

felvilágosítást adjon a mérésipont és trafi boksz kihelyezésének módjáról. 

 

Petrányi Tamás kapitányságvezető: Tájékoztatást ad a boksz, illetve a lábas eszköz 

kihelyezésének módjáról. Az eszközök beszerzését a megyei kapitányság intézi az 

önkormányzattal. 

 

Nagy Andrásné polgármester: A környékbeli településekkel összefogva úgy gondolja 

megvásárolhatnának egy lábon lévő mérőeszközt. 

 

Petrányi Tamás kapitányságvezető: Amennyiben sikeres a kezdeményezés, szívesen segít a 

további intézkedésekben. 

 

Nagy Andrásné polgármester: A Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság már döntött, a képviselő-

testület majd az Egyebek napirendi pontban fog dönteni a rendőrség túlóra munka biztosítása 

ügyében, melyre 750.000 Ft támogatást javasolnak, elsősorban s közúti ellenőrzésekre. 

 

Petrányi Tamás kapitányságvezető: Köszöni a támogatást, amennyiben önkormányzati 

rendezvényeken szükség van rendőri jelenlétre, akkor azt jelezzék feléjük. A keret összeget 

elsősorban az önkormányzat kérésének megfelelően használják fel. 

 Ezt követően a kiber támadások elleni fórumról ad tájékoztatást. 

 

Nagy András képviselő: Nagyon jó az önkormányzatnak a kapcsolata a körzeti megbízottal, 

dicséretet érdemel a munkája. 

 

Halupka Miklós képviselő: Az etnikumhoz tartozó személyek sajnos olyan járművekkel 

közlekednek, melyek nem felelnek meg a közlekedési feltételeknek, továbbá elhagyják azokat 

a településen, magánterületeken. Szeretné felhívni a figyelmet mindezek ellenőrzésére. 

 

Petrányi Tamás kapitányságvezető: Köszöni a figyelem felhívást, a lehetőségeiknek 

megfelelően igyekeznek a településeken az ilyen jellegű szabálysértők ellen fellépni. Az 

elhagyott autókkal kapcsolatban több vitájuk is volt a közútkezelővel, nem a rendőrség 

elsődleges felelőssége, az autó elszállítása a közútkezelő feladata. 

 

Nagy András képviselő: Önkormányzati területre elszállítható a jármű? 

 

Háfra László jegyző: Jogszabály szerint hatósági jelzés nélkül 30 napig lehet közterületen 

gépjárművet tárolni, utána az önkormányzat feladata az elszállítás. 
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Petrányi Tamás kapitányságvezető: Talált tárgyként kezelik. 

 

Kocsis László körzeti megbízott: A legnagyobb problémát az okozza, hogy rendőri utasításra 

nem hajlandók megállni az ilyen jellegű gépjárművekkel közlekedők. Olyan utakra hajtanak 

rá ahová rendőrautóval nem tudják követni azt a sebességet. 

 

Petrányi Tamás kapitányságvezető: Több településen eltudnak járni, ahol jó a 

kamerarendszer. Érdeklődik, hogy hol tart a település a kamerarendszer rendőrség felé való 

bekötéssel? 

 

Nagy Andrásné polgármester: Még sehol, kiépítve kivan, a bekötés még nem történt meg.  

Amikor ez szóba került, akkor anyagi forrás hiánya végett nem vállalta be az önkormányzat. 

 

Petrányi Tamás kapitányságvezető: Amennyiben ez megvalósulna, akkor az részükre nagyon 

nagy segítség lenne, akár szabálysértés, akár bűncselekmény ügyben is. 

 

Birinyi András alpolgármester: A beszámolóban olvasta, hogy egy drón áll rendelkezésére a 

rendőrségnek. Abban nem gondolkodtak, hogy esetleg több drónt szereznek be, nagyban 

segítené a munkájukat. 

 

Petrányi Tamás kapitányságvezető: A drón nem saját kezelésükben van, igényelniük kell a 

megyei kaptányságtól, előre leegyeztetett akcióba veszik igénybe. Több kapitányság 

használja, jelenleg nincs indok arra, hogy legyen több drón pilóta.  

 

Birinyi András alpolgármester: Szintén a beszámolóban olvasta, hogy kevés a rendőr a 

településeken, pedig a jelenlétük is visszatartó erő lenne a lakosság számára. 

 

Petrányi Tamás kapitányságvezető: Reményei szerint ez a helyzet változni fog, bővült a 

létszám az új felszerelőkkel, a kmb-sek még többet tudnak majd a településeken szolgálatot 

ellátni. 

 

További hozzászólás nem lévén a polgármester megköszöni a rendőrség tavalyi évben végzett 

munkáját és szavazásra teszi fel a rendőrség beszámolójának elfogadását. 

 

 Képviselő-testület 6 igen szavazattal – egyhangúan – az alábbi határozatot hozta: 

 

28/2024.(IV.30.) H a t á r o z a t 

Táborfalva Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete a Dabas 

Rendőrkapitányságnak a település közbiztonsági helyzetéről szóló beszámolóját 

elfogadja. 
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III.Napirendi pont tárgya: Beszámoló 2023.évi költségvetés végrehajtásáról 

                                         (Előterjesztés jegyzőkönyvhöz mellékelve) 

Napirend előadója: Nagy Andrásné polgármester 

 

Nagy Andrásné polgármester: Pénzügyi és Ügyrendi bizottság tárgyalta a napirendi pontot, 

megkéri elnök urat tájékoztassa a képviselőket a bizottság javaslatáról. 

 

Halupka Miklós képviselő: mint Pénzügyi és Ügyrendi bizottság elnöke elmondja, hogy 

tárgyalták a napirendi pontot, és egyhangúan javasolják a képviselő-testületnek elfogadásra. 

 

Képviselők részéről hozzászólás nem lévén a polgármester szavazásra teszi fel a 2022. évi 

költségvetés végrehajtásáról szóló rendelet elfogadását. 

 

Táborfalva Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete 6 igen szavazattal 

ellenszavazat nélkül megalkotta a 4/2024. (V.1.) sz. önkormányzati rendeletét 

Táborfalva Nagyközség Önkormányzat 2023. évi költségvetésének végrehajtásáról. 

 

 

 

IV.Napirendi pont tárgya: 2024.évi költségvetési rendelet módosítása          

                                         (Előterjesztés jegyzőkönyvhöz mellékelve) 

Napirend előadója: Nagy Andrásné polgármester 

 

Nagy Andrásné polgármester: Pénzügyi és Ügyrendi bizottság tárgyalta a napirendi pontot, 

megkéri elnök urat tájékoztassa a képviselőket a bizottság javaslatáról. 

 

Halupka Miklós képviselő: mint Pénzügyi és Ügyrendi bizottság elnöke elmondja, hogy 

tárgyalták a napirendi pontot, és egyhangúan javasolják a képviselő-testületnek elfogadásra. 

 

Nagy Andrásné polgármester: A fejlesztési kiadásoknál tájékoztatja a képviselő-testületet, 

hogy az óvoda fűtéskorszerűsítés pályázat, illetve a külterületi út folyamatban van. 

Majd ezt követően számszakilag ad tájékoztatást a külterületi utak felújításáról. 

 

Halupka Miklós képviselő: A Kanális dűlő felől érdeklődik, hogy kész van a beruházás? 

 

Nagy Andrásné polgármester: Igen, kész van. 

 

Nagy András képviselő: Még az oszlopok nincsenek kihelyezve, még nincs teljesen kész. 

 

Nagy Andrásné polgármester: Átadva még nem lett. 

 

Halupka Miklós képviselő: A lakosság részéről többen megkeresték, akik az útra azt mondták, 

hogy egy két sávos kerékpárút, volt, aki nem ide illő jelzővel jellemezte a képviselő-testületet. 
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Mint földtulajdonos szeretné elmondani a problémáját, 7 ingatlan tulajdonost érint, hogy az út 

felújítása által nem tudják erről az útról megközelíteni a földjeiket, kérdezi mit mondjon 

nekik, hogy fognak bejutni. 

A saját földjét teli túrták betontörmelékkel, a gallyakat bedobálták a búzába, és a gépkezelő 

feltételezi, hogy szándékosan a birtokhatárt jelölő oszlopot kitúrta.  Az útról nem tud bemenni 

a földre, mert a szintkülönbség közel 80 cm. A legnagyobb baj véleménye szerint az, hogy az 

út egyik oldalát mély árok határolja, ami veszélyes, két jármű nem tud egymás mellett 

elhaladni. Esetleg egy-két öblöt, ha lehet ki kellene alakítani, hogy a közlekedés zökkenő 

mentes lehessen. 

 

Nagy Andrásné polgármester: Biztos van rá lehetőség, kint volt a területen amikor először 

ráengedték a forgalmat. Az, hogy milyen széles út, tervek alapján készült. Az útról való 

bejutással kapcsolatban csak az lenne a kérdése, hogy egy hivatalos utat nem tudnak 

megközelíteni a dűlőről? 

 

Háfra László jegyző: Képviselő úr arra gondol, hogy eddig a földútról letudott fordulni a 

mellette lévő saját földjére. 

 

Bernát István Jánosné képviselő: Valóban keskeny az út és a mellette lévő árok nagyon mély. 

 

Háfra László jegyző: Ez az árok eddig is ott volt, most, hogy aszfaltos lett bátrabban fognak 

rajta száguldozni.  A képviselő-testületet pedig ne minősítse egyetlen lakos sem. 

 

Nagy Andrásné polgármester: Úgy tűnik az is gond, ha megvalósul és próbálnak haladni egy-

egy beruházással, az út hivatalos térkép szerint készült el. Jelezni fogja a kivitelezőnek 

képviselő úr észre vételezését, és kérni fogja a kár helyreállítását. Az út melletti rész pedig fel 

lesz töltve. 

 

Halupka Miklós képviselő: A lényeg az, hogy eddig az útról megközelíthető volt mindenkinek 

az ingatlanja, most nem, mert akkora a szintkülönbség, hogy nem lehet lemenni. 

 

Nagy András képviselő: Az út még nincs teljesen kész, folyamatban van, ezt kellett volna 

mondani a reklamáló lakosnak. 

 

Nagy Andrásné polgármester: Ezek a tervek 2021-ben készültek. Kérdezi a képviselőket 

vette-e valamelyikük a fáradtságot, hogy ennek az útnak a terveit megnézze? 

Ezért kérdezte, hogy hivatalos térképes utat vettek -e el a földtulajdonosoktól. 

 

Halupka Miklós képviselő: Ilyet ő nem mondott. A Kőrösi útról betudnak jutni a földekre. 

 

Háfra László jegyző: Ez az út a térképes helyén van most, ezt geodéták kimérték. Építhettek 

volna szélesebb utat is, de ahhoz a földtulajdonosoktól kellett volna területet elvenni. Az út 

hivatalos térképészetileg kimért szélessége 3,5 méter széles. 
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Bernát István Jánosné képviselő: Panaszkodnak a lakosok, hogy a Honvéd úton is gyorsan 

közlekednek, és régen kivolt téve a lakóövezet tábla, ami eltűnt. 

Továbbá a kopjafák felújítására tesz javaslatot. 

 

Nagy Andrásné polgármester: Folyamatban van a felújítás tervezése, a későbbiekben pedig, 

ha kulturális pályázatra lesz lehetőség élni fognak vele. 

A Rákóczi út további aszfaltozását mindenképpen szeretné, ennek érdekében mindent 

megtesz. Sajnos azt tapasztalja, hogyha haladnak előre az is baj, ha nem csinálnak semmit az 

is baj. 

 

Halupka Miklós képviselő: Három lakossági észrevételt tolmácsolt a testület felé, amennyiben 

ezt így gondolja polgármester asszony akkor többé nem fog egy lakossági észrevételt sem 

elmondani. Tényekről beszélt, menjenek ki a területre és megmutatja, hogy miről beszélt. 

 

Nagy Andrásné polgármester: Arra lenne kíváncsi, hogy egy ilyen jellegű lakossági 

észrevételre mit válaszol képviselő úr.  

 

Halupka Miklós képviselő: Mondta neki, hogy beszélje meg képviselő társaival is. 

Rajta kívül még van 5 képviselő társa, illetve polgármester és jegyző. 

 

Háfra László jegyző: Javasolja, hogyha legközelebb ilyen jellegű lakossági panasz érkezik 

nyugodtan mondhatja képviselő úr, hogy minden hónap utolsó keddjén nyilvános testületi 

ülés van, ahol lehetőség van a panasz, észrevétel előterjesztésére.   

 

Nagy Andrásné polgármester: Azt gondolja a képviselő-testületnek egy célt kell képviselnie, 

Táborfalva lakosságát érintően. 

 

Képviselők részéről további hozzászólás nem lévén a polgármester szavazásra teszi fel a 

2024. évi költségvetés módosításáról szóló rendelet-tervezet elfogadását. 

 

Táborfalva Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete 6 igen szavazattal 

ellenszavazat nélkül megalkotta a 5/2024. (V.1.) sz. önkormányzati rendeletét az 

önkormányzat 2024. évi költségvetéséről szóló 1/2024.(I.31.) önkormányzati rendelet 

módosításáról. 

 

 

 

V.Napirendi pont tárgya: Beszámoló a 2023.évi gyermekvédelmi feladatok ellátásáról 

                                         (Előterjesztés jegyzőkönyvhöz mellékelve)                               

Napirend előadója: Háfra László jegyző 

                                

Nagy Andrásné polgármester: Köszönti Kapcsos-Ubornyák Rebeka szociális asszisztens, aki 

a gyermekvédelmi szolgálatnál az adminisztrációs feladatokat látja el. 

 Kérdezi a jegyzőt, hogy kívánja-e szóban kiegészíteni a beszámolót? 
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Háfra László jegyző: Köszöni nem kívánja, amennyiben kérdés van arra szívesen válaszol. 

 

Nagy Andrásné polgármester: Tekintettel arra, hogy az 5. és 6. napirendi pont egymásra épül, 

ezért rövid tájékoztatást ad mind kettő működéséről. 

 

Birinyi András alpolgármester: A helyettes szülő fogalmáról szeretne tájékoztatást kérni. 

 

Nagy Andrásné polgármester: A helyettes szülő az lehet, aki a nevelő szülőhöz hasonló 

feltételekkel rendelkezik, mind személyileg, mind megfelelő végzettségének kell lennie, 

továbbá az otthonának is megfelelőnek kell, hogy legyen. A helyettes szülő akkor lép be, ha a 

gyereknek olyan ellátásra van szüksége, amit a szülő hírtelen nem várt akadályoztatása miatt 

nem tud ellátni, illetve nagyszülő sem áll rendelkezésre. 

 

Bernát István Jánosné képviselő: A gyermekétkeztetés térítési díj felől érdeklődik, hogy az 

óvodában nem fizetnek a szülők, mi ennek az oka, sok a nagycsaládos, vagy olyan kevés a 

család bevétele, vagy annyira magas a megállapított összeg? 

 

Nagy Andrásné polgármester: Annyira jók a törvényi feltételek.  

 

Omelkáné Csernai Andrea óvodaigazgató: A családok lenyilatkozott jövedelme alapján veszik 

figyelembe, hogy ki jogosult a kedvezményre. Jelen esetben senki nem fizet    

gyermekétkeztetési díjat az óvodában. 

 

Képviselők részéről hozzászólás nem lévén a polgármester szavazásra teszi fel a határozati 

javaslat elfogadását. 

 

 Képviselő-testület 6 igen szavazattal – egyhangúan – az alábbi határozatot hozta: 

 

29/2024.( IV.30.) H a t á r o z a t 

Táborfalva Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete megismerte és elfogadja az 

önkormányzat 2023. évi gyermekjóléti- és gyermekvédelmi, valamint a gyámügyi 

tevékenységéről szóló beszámolót. 

A Képviselő-testület felkéri a jegyzőt, hogy az értékelést és a testületi határozatot 

tájékoztatásul küldje meg a Pest Vármegyei Kormányhivatala részére. 

Döntésének jogalapja az 1997. évi XXXI.tv.96.§ (6) bekezdése. 

 

Felelős: jegyző  

Határidő: 2024.május 30. 

 

 

 

VI.Napirendi pont tárgya: Beszámoló a szociális alapellátásról, a Család és Gyermekjóléti   

                                          Szolgálat 2023. évi működéséről 

                                       (Előterjesztés jegyzőkönyvhöz mellékelve) 

 Napirend előadója: Nagy Andrásné polgármester 
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Nagy Andrásné polgármester: Közösen tárgyalták a két napirendi pontot, képviselők részéről 

hozzászólás nem lévén a polgármester a Család és Gyermekjóléti Szolgálat 2023.évi 

működéséről szóló beszámolót teszi fel szavazásra. 

 

 Képviselő-testület 6 igen szavazattal – egyhangúan – az alábbi határozatot hozta: 

 

30/2024.(IV.30.) H a t á r o z a t 

 Táborfalva Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete a Táborfalvai Család és 

Gyermekjóléti Szolgálat 2024.évi működéséről szóló beszámolót elfogadja.                                                        

 

 

 

 

VII.Napirendi pont tárgya: Cziffra György Alapfokú Művészeti Iskola pénzügyi támogatás    

                                            kérelme 

                                           (Előterjesztés jegyzőkönyvhöz mellékelve) 

Napirend előadója: Nagy Andrásné polgármester 

 

Nagy Andrásné polgármester: Pénzügyi és Ügyrendi bizottság tárgyalta a napirendi pontot, 

megkéri elnök urat tájékoztassa a képviselőket a bizottság javaslatáról. 

 

Halupka Miklós képviselő: mint a Pénzügyi és Ügyrendi bizottság elnöke elmondja, hogy a 

napirendi pontot tárgyalta a bizottság és javasolja a képviselő-testületnek elfogadásra a 

művészeti iskola 50.000 Ft pénzügyi támogatását. 

 

Bernát István Jánosné képviselő: A kérelembe a vezető leírta, hogy 8.000 Ft/félév a díj a 

gyerekeknek. Az 50.000 Ft, hogy kerül felosztásra? 

 

Nagy Andrásné polgármester: Tavaly évvégén már megkereste a vezető, hogy 50.000 Ft 

támogatásra lenne szükségük, mert vannak olyan gyerekek, akik szülei nem tudják 

biztosítani a tandíjat, ezt az összeget szociális keretből biztosították részükre. Bekérték az 

iskolától a gyerekek névsorát, akkor derült ki, hogy négy gyereknek volt tandíj elmaradása, 

melyből hármat tudtak támogatni, mert a negyedik gyermek nem rendelkezett táborfalvai 

lakcímmel. Kérte a vezetőt, hogy amennyiben az idei évben is igényt tartanak a támogatásra, 

akkor azt a költségvetés tervezése előtt nyújtsa be, hogy betervezésre kerüljön. A vezető 

kérte, hogy a támogatást az UNISONO Művészeti Egyesület részére biztosítsa az 

önkormányzat. A támogatási összeget az iskola határozta meg 50.000 Ft-ban. 

 

Képviselők részéről hozzászólás nem lévén a polgármester szavazásra teszi fel a határozati 

javaslat elfogadását. 

 

 Képviselő-testület 6 igen szavazattal – egyhangúan – az alábbi határozatot hozta: 
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31/2024.(IV.30.) H a t á r o z a t 

Táborfalva Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a Cziffra 

György Alapfokú Művészeti Iskola UNISONO Művészeti Egyesületét 50.000 Ft 

összeggel- a szociálisan rászoruló növendékek éves térítési díjának biztosítására- 

támogatja. 

 

Határidő: 2024.május 31. 

Felelős: polgármester 

 

 

VIII. Napirendi pont tárgya: E g y e b e k  

                                                                                                                   

Nagy Andrásné polgármester: Képviselő-testületnek döntést kell hoznia a Pénzügyi és 

Ügyrendi bizottság által javasolt három támogatási kérelemben: 

-Rendőrség túlmunka támogatására                  750.000 Ft 

-Dabas Rádió működéséhez                              400.000 Ft 
-Medicopter Alapítvány működéséhez                     300.000 Ft 

 

 

Polgármester szavazásra teszi fel a rendőrség túlszolgálat támogatási összegének 750.000 Ft 

elfogadását. 

 

Képviselő-testület 6 igen szavazattal – egyhangúan – az alábbi határozatot hozta: 

 

32/2024.(IV.30.) H a t á r o z a t 

Táborfalva Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete a település közbiztonságának 

javítása érdekében úgy határoz, hogy megállapodást köt Pest Vármegyei Rendőr-

Főkapitánysággal a meglévő túlmunkára nyújtott támogatáson felül a lakosságorientált 

közbiztonsági tevékenység elősegítésére melyre 750.000 Ft. vissza nem térítendő 

pénzügyi támogatást nyújt. 

 

Felhatalmazza a polgármestert a megállapodás aláírására.  
  

 

Polgármester szavazásra teszi fel a Dabas Rádió 400.000 Ft támogatási összegének 

elfogadását. 

 

Képviselő-testület 6 igen szavazattal – egyhangúan – az alábbi határozatot hozta: 

 

33/2024.(IV.30.) H a t á r o z a t 

Táborfalva Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a Dabas 

Rádió működésének elősegítésére 2024. évben 400.000 Ft vissza nem térítendő 

támogatást nyújt.  

Felhatalmazza a polgármestert a támogatási szerződés aláírására a Dabas Sportcsarnok 

Nonprofit Kft-vel. 
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 Majd ezt követően a polgármester szavazásra teszi fel a Medicopter Alapítvány 300.000 Ft 

támogatási összegének elfogadását. 

 

Képviselő-testület 6 igen szavazattal – egyhangúan – az alábbi határozatot hozta: 

 

34/2024.(IV.30.) H a t á r o z a t 

Táborfalva Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a Medicopter 

Alapítvány részére 300.000 Ft vissza nem térítendő támogatást biztosít a légimentők 

sürgősségi ellátását elősegítő eszközök, felszerelések beszerzése céljára. 

 

 

Ezt követően a polgármester tájékoztatja a képviselő-testületet: 

- Orvosi szolgálati lakás elidegenítési tilalom bejegyeztetése felől 

- A Polymer Plastic Recycling Kft-vel kapcsolatban megtették a bíróságon a 

vallomásukat 

- 2018. évben elvégzett orvosi rendelő felújításának elszámolásával kapcsolatban 

hiánypótlási felhívást kaptak, mely teljesítve lett. 

- 2019.évben a bölcsőde felújításával kapcsolatban szintén hiánypótlási felhívás 

érkezett, mely szintén teljesítésre került. 

 

Polgármester Asszony tájékoztatást ad az önkormányzat aktuális pénzegyenlegéről. 

      

     Óvodaigazgató Asszony tájékoztatást ad az óvodai beiratkozásról, illetve a ballagó      

gyerekek létszámáról és a bölcsőde nyitogatóról. 

 

 

 

További hozzászólás nem lévén a polgármester megköszönte a részvételt és a testületi ülést 

bezárta. 

 

                                                         Kmft 

    

       Nagy Andrásné                                                                 Háfra László 

        polgármester                                                                      jegyző 

 

 

 

        Nagy András                                                              Bernát István Jánosné                                                                                                                                                                                                                                  

        jkv. hitelesítő                                                                  jkv. hitelesítő 


